
 
 
Veckobrev nr 5, vecka 38 2019. 
Presidenten Johan Birging hälsade mötets gäst och klubbmedlemmar 
välkomna. 
Gäst, Maria Larsson, införd av Sylvia Wide. 
Presidenten påminner mötesdeltagarna om; Distriktskonferensen i 
Trollhättan lördagen den 19 oktober och Välgörenhetskväll fredagen den 25 
oktober, plats Hotell Carlia i Grottan. 
Thomas Ericson har kontaktats av personer som tidigare deltagit i 
Språkcaféets verksamhet. Uddevalla kommun driver språkcafe´i Ryttaren,  
även i Södertullskyrkan och i Bäve församling. Måndagen den 30 september 
hålls styrelsemöte inom vår klubb. Kanske Du som klubbmedlem vill skicka 
med en fråga eller annan uppgift till behandling vid detta möte !? 
Dagens ämne; Skolsituationen i Uddevalla kommun och förändringar i 
framtiden 
Föredragshållare; Ingela Haglund-Hansson. 
Ingela har arbetat inom Uddevalla kommun sedan 1985 och under senare tid 
med skolplanering och upplevt en trevlig kommun att arbeta i. Den stora och 
viktiga frågan hur får vi plats med alla elever på fem års sikt ? Kommunen ökar 
från dagens 56 259 inv., till 61 700. Befolkningsökningen är påtaglig där bl.a 
många barn föds av ”90-talisterna”.  Vidare pga stor inflyttning och 
bostadsbyggande. Störst tillväxt väntas i Ammenäs, Ljungskile tätort och 
Skansberget. Antal personer över 80 år ökar kraftigt. 
Vad avser lokaler för skolverksamhet så finns beslut om att gamla lokaler 
ersättes med nya. Politisk enighet råder i dessa frågor. 
Förskolor. Ny på Kurveröd, med 108 platser. Ny på Sundstrand, med 108 
platser. Förstudier beställt; Bleket, Killingen, Dalaberg, Äsperöd, Ljungskile 
och Bokenäs. 
Grundskolor. Källdalsskolan som beräknas stå klar till hösten 2020 vid start 
av det nya läsåret. Ramnerödsskolan där utbyggnad pågår med full kraft. 
Förstudier beställt; Norgårdenskolan, Herrestadskolan, Ljungskile, Äsperöd. 
Ytterligare behov och planer finns för Centrumskola och Västerskolan. 
Gymnasiet. ( 47% elever från andra kommuner). Anpassning och 
ombyggnad i befintliga skolhus. Behov finns av ytterligare ett skolhus. För att 
klara bristen på lokaler så är byggmoduler ett alt. 
Tack Ingela för snabb inställelse och ett engagerande föredrag. 
Kjell-Åke Lanestam/sekreterare.  
 


